
Single Twin

$169 $139

$159 $129

Tour Code:  CASGEN-FIESTA0319

云顶云尊会员嘉年华晚宴 云顶云尊会员嘉年华晚宴 

PACKAGE INCLUDES:
2-Way Singapore - Genting Highlands - Singapore by 

       28-31 Seaters Coach
2 Nights’ Accommodation at First World Hotel - Standard
Room / Run of House
Exclusive Member Fiesta Night on 19 Mar 2026, at 6:00 PM
at the GICC, featuring an exquisite Chinese sit-down dinner
and live entertainment

19.03.2026 | 6PM at International Convention Centre

^Collect your entrance tickets for the event at the WTS Counter,
Genting Main Terminal between 1PM and 4PM on the event day

配套包括：

往返巴士接送从新加坡-云顶-新加坡
两晚云顶第一大酒店客房

云顶云尊会员嘉年华晚宴+现场娱乐表演 (1800hrs @ GICC)

配套不包括：

征收永续发展费每间房每晚RM3 （登记酒店时付款）
征收旅游税每间房每晚RM10 （登记酒店时付款）
旅游保险 （自费） 马来西亚旅游签证 （自费）

^门票将于演唱会当天下午1点至4点 在云顶总巴士站 (WTS柜台)领取PACKAGE EXCLUDES:
Sustainability Tax RM3 per room per night (Pay upon
check-in)
Tourism Tax of RM10 per room per night (Pay upon
check-in)
Travel Insurance (Available at WTS counter)
Malaysia Visa if required (Available at WTS counter)

NOTE:
This package is exclusively available to Singapore Residents holding a
Genting Rewards Card (Classic, Silver, or Gold)
This package and event is exclusively for individuals aged 21 years
and above, no children and infants allowed
All bookings are subject to availability and confirmation
No amendments or cancellations are permitted once a booking is
made and confirmed
Duplicate bookings with other parties using the same Member ID are
strictly prohibited
Each Member is eligible to book only one (1) room during their stay
PZ Transfer to Immigration will be arranged as necessary
Infants below 24 months are accommodated free of charge but do not
have a designated seat
Terms & Conditions apply

 DEPARTURE DATE 出发日期: 18 OR 19 MAR 2026 | 3月18日或19日

LAUNCH
PROMOTION 
 TILL 08 Feb 2026


